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Mondelinge vragen bloesemtuin 

Noodoplossing toegang Japanse bloesemtuin 

Ons burgerlid dhr. Stoffels heeft in de vergadering van de commissie RWN van 17 oktober 

2017 een aantal vragen gesteld over de toegangsbrug tot de Japanse bloesemtuin die in 

slechte staat verkeert. Wethouder Bot gaf in die vergadering aan dat de brug niet in oude 

glorie zal worden hersteld. Het bamboebovenstel is hiervoor niet duurzaam genoeg. De brug 

wordt wel hersteld, dit kost heel veel geld. Er kan aanspraak worden gemaakt op gelden van 

Rijkswaterstaat. Het Amsterdamse bos is beheerder van en verantwoordelijk voor de brug. 

De brug wordt in grotere glorie hersteld. Dit is helaas niet mogelijk voor de eerste bloeitijd. 

Voor de eerste bloeitijd komt wel een noodoplossing. 

Vragen aan de wethouder 

1. De lente komt er aan en dus ook weer de bloeitijd van de bloesems. Kan de wethouder 

aangeven of er al een noodoplossing is? 

2. Hoe komt die noodoplossing er uit te zien en wanneer wordt de noodoplossing 

gerealiseerd? 

3. De wethouder heeft aangegeven dat de brug in grotere glorie zal worden hersteld. Kan de 

wethouder beschrijven hoe die grotere glorie er uit komt te zien? 

4. Heeft de wethouder al een idee wanneer de definitieve oplossing gerealiseerd kan 

worden? Wat zijn de kosten daarvan en wanneer is te verwachten dat het geld daarvoor van 

Rijkswaterstaat binnenkomt? 
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